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OR.RG.0002.8.2018-2023 

Protokół nr VIII/2019 

VIII Sesja Rady Gminy w dniu 3 czerwca 2019 r. 

Obrady rozpoczęto 3 czerwca 2019 r. o godz. 15:00,  

a zakończono o godz. 17:28 tego samego dnia. 

Sesja miała miejsce w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zaniemyślu 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Bartosz Biskup 

2. Justyna Dąbrowska 

3. Alina Frąckowiak 

4. Katarzyna Gomułkiewicz 

5. Tomasz Grabowski 

6. Jerzy Grześkowiak 

7. Jolanta Jóźwiak 

8. Kamila Kołacka 

9. Paweł Kurpik 

10. Zbigniew Łyszczarz 

11. Michał Marciniak 

12. Bartłomiej Mieloch 

13. Ewaryst Pankowski 

14. Marek Stroiwąs 

15. Ewa Wiatr-Gawlak 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska otworzyła obrady VIII sesji Rady 

Gminy Zaniemyśl oraz powitała przybyłych na sesję, przedstawiła porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

3. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy Zaniemyśl. 

4. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1)zatwierdzenia sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej Gminy Zaniemyśl 

za 2018 rok; 

2)określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego; 

3)wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie na rzecz Gminy Zaniemyśl nieruchomości 

położonej w miejscowości Lubonieczek; 
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4)wyrażenia zgody na powierzenie Miastu Poznań zadania publicznego w zakresie 

organizacji publicznego transportu zbiorowego; 

5)wyrażenia zgody na powierzenie Gminie Śrem zadania publicznego w zakresie 

organizacji publicznego transportu zbiorowego; 

6)sezonu kąpielowego oraz utworzenia miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do 

kąpieli funkcjonującego przez okres nie dłuższy niż 30 dni w roku kalendarzowym 

2019; 

7)sezonu kąpielowego oraz utworzenia miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do 

kąpieli funkcjonującego przez okres nie dłuższy niż 30 dni w roku kalendarzowym 

2019; 

8)przystąpienia do sporządzenia studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Zaniemyśl, ze zmianą obejmującą grunty 

obrębów Jeziory Wielkie i Łękno, gmina Zaniemyśl; 

9)przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obrębu geodezyjnego Jeziory Wielkie, gmina Zaniemyśl; 

10)przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu przy ulicy Leśnej, obręb geodezyjny Łękno, gmina Zaniemyśl; 

11)przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów w miejscowości Luboniec, obręb geodezyjny Luboniec, 

gmina Zaniemyśl; 

12)Lokalnego programu wspierania uczniów uzdolnionych pobierających naukę na 

terenie gminy Zaniemyśl bez względu na miejsce zamieszkania; 

13)Regulaminu przyznawania i wypłacania uczniom uzdolnionym Stypendium Wójta 

Gminy Zaniemyśl. 

8. Wolne głosy i wnioski. 

9. Zamknięcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, na podstawie listy obecności oraz 

Radnych obecnych na sesji stwierdzam, że w obradach bierze udział 15 Radnych, co stanowi 

liczbę wystarczającą do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności Radnych 

stanowi załącznik nr 1) 

3. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy Zaniemyśl. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z VII sesji Rady Gminy Zaniemyśl.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 
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Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Michał 

Marciniak, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Łyszczarz 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, zanim przejdziemy do dalszej części 

porządku obrad chciałabym w imieniu Pana Wójta, Rady Gminy Zaniemyśl oraz 

pracowników Gminnego Ośrodka Kultury w Zaniemyślu, a także wszystkich mieszkańców 

podziękować za długoletnią pracę Pani Annie Nowak, byłej Pani dyrektor Ośrodka Kultury                

w Zaniemyślu, za zaangażowanie i za włożone serce w zaniemyską Kulturę, pozwolicie 

Państwo, że odczytam podziękowanie, które zostały dla Pani Anny Nowak, przez nas, 

wystosowane  

„Pani Anna Nowak 

W związku z zakończeniem pracy na stanowisku dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury                     

w Zaniemyślu w imieniu własnym i pracowników oraz mieszkańców gminy Zaniemyśl 

składamy na Pani ręce słowa podziękowania za pracę na rzecz rozwoju kultury w gminie 

Zaniemyśl. Prosimy przyjąć najserdeczniejsze życzenia realizacji dalszych planów                              

i zamierzeń wspieranych w dobrym zdrowiu oraz wszelkiej pomyślności w życiu osobistym.                

Z wyrazami szacunku Wójt Gminy Zaniemyśl Krzysztof Urbas i Przewodnicząca Rady 

Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska” 

Pani Anny Nowak nie ma dzisiaj z nami ale jesteśmy umówione, że jeżeli tylko będzie to 

możliwe delegacja przekaże podziękowania osobiście Pani dyrektor, na dzisiejszej sesji 

bardzo chciałabym powitać Pana Bartosza Godziewskiego, któremu bardzo serdecznie 

gratuluję objęcia funkcji dyrektora Ośrodka Kultury w Zaniemyślu i życzę Panu realizacji 

zawodowych zamierzeń, spełnienia swojej pasji w kulturze w Zaniemyślu i dobrej 

współpracy z Radą Gminy Zaniemyśl, myślę, że dalsze wprowadzenie, o Panu Bartoszu 

powie Pan Wójt w punkcie czwartym  - informacje Wójta z działalności międzysesyjnej  

4. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo 

•  Szanowni Państwo, Pan Bartosz Godziewski wystartował do konkursu na stanowisko 

dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury i od 13 maja 2019 r. rozpoczął pracę, oczywiście było 

kilku kandydatów, Komisja, którą powołałem, wspólnie zdecydowaliśmy, że Pan Bartosz 

będzie u nas dyrektorem Gminnego Ośrodka Kultury, Pan dyrektor uzyskał tytuł magistra na 

kierunku Prawo, na Uniwersytecie im. Adama Mickiewicza w Poznaniu, ale zawodowo, od 

samego początku, związany jest z kulturą i rozrywką, dotychczas pracował jako menadżer 

muzyczny, producent tras koncertowych, dyrektor festiwali, organizował spektakle teatralne, 

wernisaże oraz koncerty polskich i zagranicznych artystów m.in. Pani Kasi Kowalskiej, 

Wojtka Mazolewskiego, Natalii Przybysz i innych, organizował również plenerowe imprezy 

masowe, festiwale, w tym średzki Cloud9 Festiwal i inne oraz koncerty w polskich salach 



str. 4 
 

koncertowych, w sali Ziemi     w Poznaniu, Filharmonii Szczecińskiej, Polskiej Filharmonii 

Bałtyckiej w Gdańsku, tak więc myślę, że i mam nadzieję Panie Bartoszu, że wybór jest 

dobry, ze kultura w naszej gminie będzie się rozwijała, stopniowo, pomysły te, które oczekują 

mieszkańcy proszę wprowadzać mając też na uwadze oczywiście możliwości finansowe, 

które są w Gminnym Ośrodku Kultury, Pan Bartosz uczestniczył 1 czerwca, z okazji Dnia 

Dziecka, ta impreza myślę, że się udała, z udziałem rodziców, dzieci szczególnie, teraz przed 

nami wyzwanie Zaniemyskie Bitwy Morskie, oczywiście potem Dożynki i sezon kulturalny, 

który jesienią się rozpoczyna, oczywiście, Szanowni Państwo, jeżeli chodzi o Bitwy Morskie 

będziemy cały czas tutaj wspólnie z Panem dyrektorem nad tym pracować, gdyż myślę, że 

dopiero tak fizycznie zobaczy jak to przebiegało, nasza największa impreza masowa, w naszej 

gminie, potem już następne to już będzie Pan dyrektor od początku do końca organizował, 

życzę wszystkiego najlepszego, spełnienia siebie i przede wszystkim oczekiwań naszych 

mieszkańców, mieszkańców gminy Zaniemyśl, 

• jeżeli chodzi o kolejne informacje, Szanowni Państwo, może rozpocznę od 

zarządzeń, które zmieniły budżet 2019 roku i tak: 

z dnia 16.05.2019r., w którym dokonano przeniesień między rozdziałami i paragrafami: 

- w ramach środków przeznaczonych m.in. na zwrot części podatku akcyzowego;  

- przeniesiono między paragrafami kwotę 8.000,00 zł na bieżące utrzymanie dróg; 

- w ramach środków na przeprowadzenie wyborów do Parlamentu Europejskiego dokonano 

przeniesień na kwotę 2.901,65 zł; 

- przeniesiono między paragrafami kwotę 200,00 zł zabezpieczając środki na opłacenie kary 

za niedotrzymanie terminu zawarcia umowy. 

 

Dodatkowo po stronie dochodów i wydatków wprowadzono: 

- dotację celową w kwocie 3.574,00 zł. Środki te przeznaczone są na wypłatę zasiłków 

okresowych; 

- dotację celową w kwocie 350,00 zł z przeznaczeniem na realizację zadań związanych                    

z przyznawaniem Karty Dużej Rodziny. 

 

z dnia 24.05.2019r., w którym dokonano przeniesień między rozdziałami i paragrafami: 

- przeniesiono między paragrafami na bieżące utrzymanie dróg; 

- przeniesiono między paragrafami na opracowanie miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego oraz zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy; 

- przeniesień na przeprowadzenie wyborów do Parlamentu Europejskiego; 

- rozdysponowano rezerwę ogólną w kwocie 3.007,77 zł.  

- przeniesiono między rozdziałami i paragrafami środki w wysokości 4.140,00 zł, 

jednocześnie zwiększając wartość wydatków o kwotę 3.000,00 zł zabezpieczając środki na 

wynagrodzenie dla osoby zajmującej się utrzymaniem czystości w sanitariacie na plaży oraz 

opłacenie usługi ratownictwa wodnego przy zabezpieczeniu miejsca okazjonalnie 

wykorzystywanego do kąpieli w Zaniemyślu. 

 

Dodatkowo po stronie dochodów i wydatków wprowadzono: 

- dotację na przeprowadzenie wyborów do Parlamentu Europejskiego kwotę 14.100,00 zł; 
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- dotację na pokrycie kosztów przekazania depozytu wyborczego związanego z wyborami 

samorządowymi zarządzonymi na dzień 21.10.2018r. do Archiwum Państwowego 
 

z dnia 28.05.2019r., w którym dokonano przeniesień między rozdziałami i paragrafami:

- przeniesiono między paragrafami kwotę 900,00 zł na opłacenie szkoleń i badań lekarskich 

pracowników CUW.  

- w ramach środków otrzymanych z dotacji od Krajowego Biura Wyborczego na 

przeprowadzenie wyborów do Parlamentu Europejskiego przeniesiono między paragrafami 

kwotę 8,60 zł.  

- zgodnie z potrzebami oświaty przeniesiono między paragrafami kwotę 3.000,00 zł na 

wydatki związane ze współpracą z Poradnią Psychologiczno-Pedagogiczną w Środzie 

Wielkopolskiej, na zawarcie umów zleceń oraz na zakup materiałów i wyposażenia dla dzieci 

ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi.  

 

Dodatkowo po stronie dochodów i wydatków wprowadzono: 

- dotację celową w wysokości 560,11 zł. Kwota ta zostanie przeznaczona na zwrot części 

podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji 

rolnej; 

 

• realizacja wydatków majątkowych 

 

budowa sieci kanalizacji sanitarnej  etap I i II wraz z przebudową sieci wodociągowej 

w miejscowości Śnieciska, Gmina Zaniemyśl, trwa budowa sieci kanalizacji sanitarnej                   

w miejscowości Śnieciska, te prace ciągle trwają, na dzień dzisiejszy Wykonawca 

przyspieszył harmonogram tych robót, wszystko jest na bieżąco realizowane, kolejny odbiór 

częściowy nastąpi po 10 czerwca, tak jak mamy zapisane w umowie, myślę, ze na dzień 

dzisiejszy nie ma zagrożenia jeżeli chodzi o tą inwestycję, czasową i finansową, jedynie dla 

mieszkańców Śniecisk taka informacja, że Wykonawca zjedzie z robót, gdyż nie chce 

przyspieszać, bo płacimy w określonych terminach, ale ta brygada, która tam realizuje te 

prace będzie na terenie gminy, gdyż wygrała ta firma kanalizację sanitarną na Zwoli, na 

terenie powstającego osiedla mieszkaniowego, a więc w między czasie chce zrobić tą 

inwestycję dla naszej spółki, następnie wróci, żeby realizować dalszą część tej inwestycji; 

 

budowa ul. Akacjowej, Bukowej i Średzkiej w Zaniemyślu etap I i II 

15 maja 2019 r. dokonano odbioru końcowego prac wykonywanych w ramach budowy ulicy 

Akacjowej, Bukowej i Średzkiej, prace dotyczyły ulicy Średzkiej i Akacjowej, roboty 

realizowała firma Roboty Drogowe z Książa Wielkopolskiego za kwotę 699.906,79 zł brutto, 

a oświetlenie uliczne w ramach tego zadania realizowała firma z Janowa k. Środy Wlkp. za 

kwotę 39.729,00 zł brutto, łączna wartość zadania 739.635,79 zł brutto, w miesiącu kwietniu 

złożyliśmy wniosek do Wojewody o dofinansowanie z Funduszu Dróg Samorządowych, 

który powstał, w tym roku zaczął funkcjonować, czy otrzymamy trudno powiedzieć, są 

wnioski rozpatrywane przez Komisję Pana Wojewody, jeżeli uda nam się otrzymać to 

50%będzie zwrotu całych kosztów;                                             
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przebudowa budynku kotłowni na świetlicę wiejską w miejscowości Jaszkowo 

trwają prace przy realizacji tej inwestycji, inwestycja jest przez Wykonawcę realizowana 

zgodnie z harmonogramem, nawet szybciej, jeżeli nic się nie załamie przy tej inwestycji to 

myślę, że nie we wrześniu 30, bo tak zapisaliśmy w przetargu, ale myślę, że do końca lipca te 

prace będą już wykonane w całości, koszt tego zadania to 463.399,68 zł, oczywiście to jest               

z drogami dojazdowymi, to jest z parkingiem, nie dużym, przy tym terenie, nie tylko sam 

budynek ale inne elementy były w ramach tego przetargu i będą realizowane przez tego 

Wykonawcę 

 

Plac zabaw 

w miejscowości Jaszkowo, z informacji, które w ubiegłym tygodniu otrzymałem z Lidera 

Zielonej Wielkopolski został przyznany grant na „Utworzenie małej architektury rekreacyjno-

wypoczynkowej dla mieszkańców wsi Jaszkowo – plac zabaw dla dzieci”, wartość 

dofinansowania to jest 17.000,00 zł, wniosek zostanie przekazany przez LGD do Urzędu 

Marszałkowskiego do dalszej oceny tego wniosku i szczerze powiem nie wiem kiedy 

będziemy mogli rozpocząć rozpoznanie cenowe i realizować ten plac zabaw, są wymogi                

w PROW-ie i tutaj będziemy ich przestrzegać, już uprzedzam, jeżeli by się nie udało, co nie 

zakładam, że może to być jesienią, ale myślę, że warto poczekać, zimą i tak z placu zabaw się 

nie korzysta, ale dofinansowanie 17 tys. złotych musimy spełnić wszystkie wymogi; 

 

rozbudowa ścieżki pieszo-rowerowej przy Jeziorze Raczyńskim poprzez wybudowanie 

stałego oświetlenia ścieżki i małej architektury 

22 maja 2019 r. dokonano odbioru końcowego tych wszystkich, a więc rozpisaliśmy to 

zapytanie, ten przetarg na dwa pakiety, pakiet I obejmował rozbudowę oświetlenia całej 

ścieżki, ciągu pieszo-jezdnego, a pakiet II obejmował urządzenia siłowni zewnętrznej, ławki 

parkowe, kosze na śmieci, stojaki na rowery, tablice informacyjne, ten II pakiet kosztował nas 

66.446,49 zł brutto, a pakiet I – oświetlenie pozostałej części ścieżki i ciągu pieszo-jezdnego 

140.220,00 zł brutto, łączna wartość tego zadania 206.666,49 zł brutto, przypomnę to zadanie 

też jest współfinansowane ze środków UE, konkretnie z Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich, odebrać, odebraliśmy, zgodnie z przetargiem musimy zapłacić, a kiedy wpłyną 

pieniądze do budżetu w wysokości, zakładam, 63,63% to naprawdę, Szanowni Państwo, tego 

Państwu nie powiem, na razie musi być sprawdzony przetarg, po przetargu musi być aneks do 

umowy, a potem będziemy wnioskować, złożymy wniosek o płatność, w każdym bądź razie 

już wszystkie te urządzenia służą mieszkańcom, to jest najważniejsze, a myślę, że jakoś sobie 

poradzimy i nawet jakby w tym roku to w przyszłym roku dostaniemy ten zwrot; 

 

realizacja Funduszu sołeckiego 

Zwola - teren nowego placu zabaw został ogrodzony, zamontowano nowe urządzenia placu 

zabaw, ławki wykonano, dokonana nasadzenia zgodnie z tym co mieszkańcy mówili; 

Brzostek, Mądre, Winna, na rozbudowę oświetlenia ulicznego w powyższych sołectwach 

podpisana została umowa z Eneą, na wykonanie tych prac do 30.09.2019 r. to jest oczywiście 

rozbudowa oświetlenia w sołectwach, ulicznego; 

 

informacja dotycząca budowy S11 

do dnia 04.06.2019 wydłużony został termin składania ankiet  w sprawie budowy S11, 

ankiety dostępne są w referacie infrastruktury, bardzo proszę, kto jeszcze tej ankiety nie 
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wypełnił proszę pobrać tą ankietę i złożyć w referacie infrastruktury, wszystkie te ankiety 

prześlemy do Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad; 

 

• Zakład Gospodarki Komunalnej sp. z o.o. 

 

w okresie międzysesyjnym wykonywała głównie przyłącza kanalizacji sanitarnej                           

w miejscowości Śnieciska tam, gdzie już te kolektory są odebrane, przepompownie 

funkcjonują i mieszkańcy mogą się podłączać i ścieki już płyną na naszą oczyszczalnie 

ścieków, poza tym spółka wykonywała przyłącza wodociągowe na terenie gminy Zaniemyśl 

na zlecenie właścicieli nieruchomości, w budynku uzdatniania wody, pierwszego stopnia                

w stacji uzdatniania wody w Polwicy wykonano montaż szafy sterującej, obecnie trwają prace 

związane z podłączeniem wszystkich urządzeń i zaprogramowaniem całego procesu 

automatycznego oczyszczania wody surowej, ponadto usuwała nasza spółka osady ze 

studzienek kanalizacji deszczowej, wykonywała jak zwykle prace porządkowe, a więc przede 

wszystkim koszenie trawy, jeszcze nie jest wszędzie wykoszona na poboczach dróg gminnych 

i zbieranie coraz większej ilości odpadów, szczególnie śmieci, dwa razy, i w soboty                           

i niedziele, gdyż widzimy, że kosze napełniają się bardzo szybko, tak żeby był porządek; 

 

• mienie komunalne 

 

14 maja br. podpisałem akt notarialny dotyczący sprzedaży działki o pow. 21 m2, położonej                    

w miejscowości Zwola, sprzedaż nastąpiła w trybie bezprzetargowym na poprawę warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej, działka została sprzedana za kwotę 2.530,00 zł, 

nabywca poniósł koszty aktu notarialnego oraz koszty wieczysto księgowe, Uchwała Rady 

Gminy Zaniemyśl wyrażająca zgodę na sprzedaż przedmiotowej działki została podjęta na 

sesji w dniu 24 września 2018r., 

 

15 maja  br. podpisałem zarządzenie w sprawie  ogłoszenia wykazu nieruchomości 

przeznaczonej do wydzierżawienia w drodze bezprzetargowej, wykaz dotyczy 

wydzierżawienia na okres 3 lat, na rzecz sołtysa sołectwa Łękno, gruntu rolnego o  pow. 

1,7958 ha,  położonego w obrębie geodezyjnym Łękno, wysokość rocznego czynszu wynosić 

będzie  równowartość 8,15 q pszenicy, oprócz czynszu dzierżawca  zobowiązany będzie do 

płacenia  podatku rolnego, 

 

29 maja  br. wydałem  trzy zarządzenia dotyczące ogłoszenia wykazów nieruchomości 

przeznaczonych do sprzedaży:  

1. zarządzenie w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonych do 

sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego, wykaz dotyczy sprzedaży 

działki o pow. 961 m2 i działki oznaczonej o pow. 102 m2,  łącznie 1063 m2, działki  

położone są w miejscowości Lubonieczek przy ul. Wspólnej, sprzedaży podlegają 

obydwie działki łącznie, zgodnie z decyzją o warunkach zabudowy wydaną w 2008r. 

przeznaczone są pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną, Uchwała Rady Gminy 

Zaniemyśl wyrażająca zgodę na sprzedaż przedmiotowych działek została podjęta       

na sesji w dniu 27 kwietnia 2009r., w między czasie działki te były wyznaczane do 

sprzedaży w drodze przetargu, jednakże nie było chętnych  ich nabycia, cena 
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wywoławcza została ustalona przez rzeczoznawcę majątkowego i wynosi 63.700,00 

zł, do ceny uzyskanej w przetargu doliczone zostanie 23% podatku VAT, 

2. Zarządzenie w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży  

w drodze przetargu ustnego nieograniczonego, wykaz dotyczy sprzedaży  

nieruchomości o łącznie pow. 340 m2, składającej się z dwóch działek ewidencyjnych 

położonej w miejscowości Zaniemyśl w rejonie ośrodków wypoczynkowych przy ul. 

Raczyńskiego, nieruchomość zabudowana jest domkiem letniskowym o pow. 

użytkowej 42,3 m2, wybudowanym w latach 70-tych, Uchwała Rady Gminy 

Zaniemyśl wyrażająca zgodę na sprzedaż przedmiotowej nieruchomości została 

podjęta na sesji w dniu 23 maja 2016r., w między czasie organizowane już były 

przetargi na sprzedaż przedmiotowej nieruchomości, jednakże bezskutecznie, cena 

wywoławcza została ustalona przez rzeczoznawcę majątkowego  na kwotę 72.000,00 

zł., sprzedaż zwolniona z podatku VAT,    

3. Zarządzenie w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonych do 

sprzedaży  w drodze przetargu ustnego ograniczonego, wykaz dotyczy sprzedaży 

trzech działek w Zaniemyślu, o pow. 104 m2, o pow. 37 m2 i  o pow. 7 m2 , działki te 

są niezabudowane, sprzedaż następuje w trybie przetargu ustnego ograniczonego                    

w stosunku do właścicieli działek przyległych, Uchwała Rady Gminy Zaniemyśl 

wyrażająca zgodę na sprzedaż przedmiotowych działek została podjęta na sesji w dniu 

15 października 2018r., cena wywoławcza poszczególnych działek została ustalona 

przez rzeczoznawcę majątkowego, i tak działka o pow. 104 m2 została wyceniona na 

kwotę  4.940,00 zł, działka oznaczona o pow. 37 m2 została wyceniona na kwotę 

1758,00 zł.  i działka o pow. 7 m2 została wyceniona na kwotę 333,00 zł., sprzedaż 

zwolniona z podatku VAT; 

 

• Oświata 

 

w maju w Centrum Usług Wspólnych przeprowadzono 2 postępowania dotyczące zamówień 

publicznych dla Szkoły Podstawowej w Zaniemyślu, w wyniku których wybrano i zawarto 

umowy na dostarczenie i montaż regałów do książek w pomieszczeniach biblioteki szkolnej, a 

także na wymianę wykładzin termozgrzewalnych w pomieszczeniach świetlicy i biblioteki, 

wykonanie zamówień nastąpi w okresie wakacyjnym lipiec – sierpień 2019 r., 

 

w maju, po wcześniejszym ich przeanalizowaniu w Centrum Usług Wspólnych                         

doszło do zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych placówek oświatowych z gminy Zaniemyśl, 

a więc na przyszły rok szkolny, 

 

Ważniejsze wydarzenia w placówkach oświatowych 

 

Przedszkole Samorządowe  w Zaniemyślu: 

 

17 maja 2019 r. dla wzrostu świadomości prozdrowotnych wśród dzieci w szczególności                   

w zakresie dbania o higienę jamy ustnej i zdrowego odżywiania, odwiedzono gabinet 

stomatologiczny, 

 

28 maja 2019 r. odbyły się zajęcia edukacyjne proekologiczne „Skąd się bierze woda                            
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w kranie” o znaczeniu wody dla życia i poznanie sposobów oszczędzania wody.   

 

Szkoła Podstawowa im. R. W. Berwińskiego w Zaniemyślu 

 

11 maja 2019 r. ogłoszono wyniki konkursu Złota Żaba, którego jednym z laureatów                         

w dziedzinie języka polskiego i literatury został Jacek Kajdan, ten sam uczeń wyróżniony 

został również w konkursie w dziedzinie matematyki, 

 

22 maja 2019 r. na Wydziale Matematyki i Informatyki UAM w Poznaniu, obył się finałowy 

etap VI konkursu matematyczno-informatycznego KOALA Kombinatoryka Algorytmy 

Logika 2019, drużyna ze szkoły – uczniowie klasy III gimnazjum w składzie Jacek Kajdan, 

Jacek Gomułkiewicz, Jacek Zimny i Michał Wojtaszyk, zajęła II miejsce,    

 

31 maja 2019 r. odbył się Dzień Dziecka i Dzień Sportu a także podsumowanie projektu 

unijnego Cyfrowa Szkoła Wielkopolsk@ 2020, 

 

Szkoła Podstawowa w Śnieciskach 

 

w okresie od 13 do 17 maja uczniowie klas IV – VIII uczestniczyli w „zielonej szkole”             

na Mazurach, zrealizowano projekt edukacyjny „W krainie tysiąca jezior mazurskich”, Szkoła 

wzięła udział w programie grantowym mPotęga dla pasjonatów matematyki zachęcającym do 

kreatywności, 

 

w tym okresie we wszystkich placówkach oświatowych organizowane były różnego rodzaju 

wycieczki 

• Biblioteka Publiczna 

3 czerwca otrzymano w darze od czytelników 25 pozycji książkowych, odbyły się dwa 

spotkania Dyskusyjnego Klubu Książki dla klubowiczów dorosłych, pierwsze w dniu                    

16 kwietnia oraz 21 maja drugie, zrealizowano dwa zajęcia z seniorami w dniu 17 kwietnia 

oraz 22 maja, tematem były ozdoby wielkanocne oraz planowanie czasu wolnego dla kobiet,         

z okazji Światowego Dnia Książki zorganizowano spotkanie autorskie z Danutą Zawadzką, 

pisarka spotkała się z dziećmi z oddziału przedszkolnego oraz uczniami klas I-III w Szkole 

Podstawowej w Śnieciskach, z okazji XVI Ogólnopolskiego Tygodnia Bibliotek w dniach od 

8 do 15 maja Biblioteka zaprosiła dzieci do dalszego  rozwiązywania konkursów ogłoszonych 

przez naszą bibliotekę na Światowy Dzień Książki i Praw Autorskich,  7 maja Biblioteka 

gościła dzieci z Niepublicznego Przedszkola Artystyczno-Językowego „Kreatywne Brzdące” 

z Zaniemyśla, przygotowano dla nich lekcję biblioteczną dot. książek oraz biblioteki, dzieci 

dowiedziały się o różnych rodzajach książek oraz zapoznały się z pozycją książkową dla 

niewidomych, podsumowano 59 część konkursu dla dorosłych, realizowaną co 2 miesiące, 

należy odpowiedzieć na 20 pytań tekstowych dotyczących treści różnych dzieł literatury 

polskiej i obcej, podsumowano konkurs plastyczny na projekt i wykonanie „Kartki 

urodzinowej dla Hansa Christiana Andersena”, 29 maja Biblioteka zakończyła Wielką 

Zbiórkę Książek dla małych i dużych pacjentów szpitali, ogłoszoną na Tydzień Bibliotek, 

zebraliśmy ogółem 101 sztuk książek, które przekażemy na miejsce zbiórki do Poznania 
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• Gminny Ośrodek Kultury 

 

17 maja w sali Gminnego Ośrodka Kultury odbyło się spotkanie członków Związku 

Emerytów i Rencistów z okazji Dnia Matki, 21 maja członkowie Grupy wokalnej pod 

kierownictwem Klaudii Popielskiej działającej przy Gminnym Ośrodku Kultury wzięli udział 

w Ogólnopolskim Przeglądzie Piosenki Religijnej Śrem Song w Śremie. Jakub Kośmider 

otrzymał wyróżnienie w finale konkursu, 26 maja w sali Gminnego Ośrodka Kultury odbyły 

się wybory do Europarlamentu, 30 maja na deskach Gminnego Ośrodka Kultury z okazji Dnia 

Matki wystąpiły dzieci ze Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Pigłowicach, 1 czerwca 

na terenie Amfiteatru odbył się Dzień Dziecka, w  programie pojawił się Animator dla dzieci, 

Grupa wokalna z Gminnego Ośrodka Kultury, balet Skarbnica Talentów, dyskoteka dla 

młodzieży, udział wzięli także Strażacy z OSP w Zaniemyślu oraz grupa motocyklowa 

Czerwone Lwy, dzieci mogły skorzystać również z darmowych atrakcji w postaci 

dmuchanych zamków, zjeżdżalni, każdy z uczestników otrzymał od Gminnego Ośrodka 

Kultury darmowe cukierki oraz napoje, 21 czerwca w Gminnym Ośrodku Kultury odbędzie 

się koncert przygotowany przez zespół śpiewaczy „Lutnia” oraz grupę wokalną „Sweet beats” 

pod kierownictwem Klaudii Popielskiej, wokaliści wykonają utwory z repertuaru zespołu 

ABBA, podczas wydarzenia zostanie przeprowadzona zbiórka pieniędzy na turnus 

rehabilitacyjny podopiecznej fundacji PomaGosie, koncert będzie podsumowaniem sezonu 

artystycznego grup wokalnych działających w Gminnym Ośrodku Kultury, serdecznie 

zapraszam, dziękuję, to wszystko 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, chciałam również pogratulować 

młodzieży zaniemyskiej wspaniałych wyników, tylko szkoda, że chłopcy, nasza młodzież 

kończy już Szkołę, kończy naukę w Szkole, ale mam nadzieję, że będą godni naśladowcy, 

jeszcze raz bardzo serdecznie młodzieży gratuluję  

5. Interpelacje i zapytania Radnych – nie złożono 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania, na VII sesji Rady Gminy Zaniemyśl, dnia                        

6 maja 2019 r., nie złożono interpelacji 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej Gminy Zaniemyśl za 

2018 rok,  

projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Biblioteki Publicznej Pani Alina Sobkowiak 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej Gminy Zaniemyśl za 2018 

rok 

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa 

Wiatr-Gawlak 

 

2) określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego 

projekt uchwały przedstawiła Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Anna 

Zimmer 

Głosowano w sprawie: 

określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa 

Wiatr-Gawlak 

 

3) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie na rzecz Gminy Zaniemyśl nieruchomości 

położonej w miejscowości Lubonieczek 

projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

Pani Barbara Cukrowska 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Tomasz Grabowski, jakie będą konsekwencje przejęcia takiej działki 

zastępca Wójta, Bogdan Schwanke, Szanowni Państwo, tak jak było powiedziane na 

Komisji konsekwencje są tego rodzaju, że będzie to kwestii utrzymania gminy 
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Radny Tomasz Grabowski, utrzymanie to szeroko powiedziane, jesteśmy w stanie 

oszacować koszty 

zastępca Wójta, Bogdan Schwanke, na chwilę obecną przypuszczam, że nie, bo tu są koszty 

związane m.in. z odśnieżaniem, głównie, a trudno określić jakie to będą zimy na przykład  

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, drogi zawsze wiążą się z jakimiś kosztami i obowiązkami 

utrzymania ale trzeba spojrzeć na cały „fyrtel”, tam wszystkie pozostałe drogi zostały 

przejęte, ta jedna jest odmiennego statusu 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie na rzecz Gminy Zaniemyśl nieruchomości 

położonej w miejscowości Lubonieczek 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Alina Frąckowiak, Tomasz Grabowski, Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Bartłomiej 

Mieloch, Ewaryst Pankowski 

4) wyrażenia zgody na powierzenie Miastu Poznań zadania publicznego w zakresie 

organizacji publicznego transportu zbiorowego 

projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Infrastruktury Pani Monika Niemier 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Tomasz Grabowski, mam pytanie, jeżeli nie podejmiemy takiej uchwały to 

rozumiem, że nie będzie jeździł transport z Zaniemyśla wtedy 

Kierownik Referatu Infrastruktury Monika Niemier, to co mówił na spotkaniach 

burmistrz Kórnika, wtedy nie 

Wójt, dodam jeszcze do tego co Pani Monika powiedziała, rzeczywiście Pan burmistrz 

Kórnika wyraźnie to powiedział, że cały tabor KONBUS-u będzie jeździł w Poznaniu, 

realizował, ale w ramach PEKI, i jeżeli Państwo byście nie podjęli tej uchwały to stoimy 
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przed dylematem, nie tylko organizacyjnym, trzeba by było przetarg ogłosić, a druga sprawa 

koszty związane z komunikacją dla naszych mieszkańców by wzrosły, gdyż do tej pory i tak 

samo w PECE płacimy i będziemy płacić do granicy Zaniemyśl – Kórnik, a jeżeli byśmy 

musieli mieszkańców naszych dowieść chociażby do Kórnika to już nam się te kilometry 

wydłużają i Kórnik by nam te kilometry, na terenie gminy Kórnik, nie partycypował kosztów 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, rozkład jazdy jeżeli chodzi o te dwie 

linie zostaje taki sam, myślę, że nasi mieszkańcy na tym jedynie skorzystają, to co 

przedstawiał Pan dyrektor, na Komisji, będzie to dosyć znacząca obniżka ceny biletów tych 

miesięcznych, być może, jeżeli ułoży też koszty, koszty, które  będzie ponosiła gmina, przy 

symulacji przedstawionej nam też były też troszeczkę niższe 

Radny Tomasz Grabowski, była też informacja, że jeżeli nie będzie „portmonetki” czyli tej 

PEKI to będzie droższy dojazd do Kórnika, taka była informacja     

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na powierzenie Miastu Poznań zadania publicznego w zakresie organizacji 

publicznego transportu zbiorowego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa 

Wiatr-Gawlak 

 

5) wyrażenia zgody na powierzenie Gminie Śrem zadania publicznego w zakresie 

organizacji publicznego transportu zbiorowego 

projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Infrastruktury Pani Monika Niemier 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, Pani Kierownik czy może nam Pani 

przedstawić jakby miały kursować autobusy 

Kierownik Referatu Infrastruktury Pani Monika Niemier, wstępnie godziny przyjazdu 

autobusu ze Śremu do Zaniemyśla to są godziny 6:25 i 10:15, 16:20, 18:55, natomiast odjazd 

autobusu z Zaniemyśla do Śremu, z przystanku Zaniemyśl – Rynek, 6:35, 10:30, 16:25                      

i 19:00, autobusy są wpasowane również w dalszych połączeniach z komunikacją w kierunku 

Poznania  
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Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, ja mam wielką prośbę żeby jeszcze się 

pochylić nad godzinami odjazdu do Śremu, dlatego, że 6:35 tak jak mówiłam już poprzednio 

to jest godzina wcześniej dla dzieci jeżdżących do Śremu, oni będą, zważywszy na to, że ten 

kurs będzie bezpośrednio, będą gdzieś za 6:45 – 6:50 w Szkole, więc jeżeli PKS–y przestaną 

jeździć  to dzieci będą miały utrudnienia, a jeżeli PKS będzie, będzie to się bardzo dobrze ze 

sobą zazębiało, ale jeżeli chodzi o te godziny to myślę, że to jest kwestia do przemyślenia  

Radny Tomasz Grabowski, pytanie czy wszystkie Szkoły w Śremie zaczynają o 8:00 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, zaczynają o 8:00, w tej chwili pierwszy 

autobus, który jedzie to jest 7:20 i jest on pełen dzieci, a tutaj mamy 6:35 to jest godzinę 

wcześniej więc myślę, że jeżeli będzie nadal utrzymana komunikacja PKS-u to one będą się 

ze sobą uzupełniały, a jeżeli PKS zrezygnuje to wtedy myślę, że będzie trzeba przemyśleć 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na powierzenie Gminie Śrem zadania publicznego w zakresie organizacji 

publicznego transportu zbiorowego 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa 

Wiatr-Gawlak 

 

6) sezonu kąpielowego oraz utworzenia miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do 

kąpieli funkcjonującego przez okres nie dłuższy niż 30 dni w roku kalendarzowym 2019 

 

projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Infrastruktury Pani Monika Niemier 

W dyskusji wzięli udział: 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, ja tylko chciałam Państwu zwrócić uwagę na brzmienie 

przepisów, które przywołujemy jako podstawę prawną tej uchwały czyli art. 39 ust. 1 Prawa 

Wodnego, głosi on, że Rada Gminy taką uchwałę podejmuje wtedy kiedy nie jest uzasadnione 

utworzenie kąpieliska, nie wtedy kiedy, procedury sanitarne są bardziej wymagające albo 

kiedy zabezpieczenie kąpieliska jest zbyt drogie, ale wtedy kiedy to nie jest uzasadnione, a 

więc to już musimy ocenić czy utworzenie kąpieliska w Zaniemyślu nie jest uzasadnione, w 

tym roku nie da nam się uchwały stworzyć chociaż procedury są długotrwałe i mają określone 
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terminy ale właśnie miejsce okazjonalnie wykorzystywane do kąpieli tworzy się wtedy kiedy 

utworzenie kąpieliska nie jest uzasadnione 

Głosowano w sprawie: 

sezonu kąpielowego oraz utworzenia miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli 

funkcjonującego przez okres nie dłuższy niż 30 dni w roku kalendarzowym 2019.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Marciniak, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Gomułkiewicz 

7) sezonu kąpielowego oraz utworzenia miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do 

kąpieli funkcjonującego przez okres nie dłuższy niż 30 dni w roku kalendarzowym 2019 

projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Infrastruktury Pani Monika Niemier 

Głosowano w sprawie: 

sezonu kąpielowego oraz utworzenia miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli 

funkcjonującego przez okres nie dłuższy niż 30 dni w roku kalendarzowym 2019.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Marciniak, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Gomułkiewicz 

8) przystąpienia do sporządzenia studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Zaniemyśl, ze zmianą obejmującą grunty obrębów Jeziory 

Wielkie i Łękno, gmina Zaniemyśl 

projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Infrastruktury Pani Monika Niemier 

Głosowano w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Zaniemyśl, ze zmianą obejmującą grunty obrębów Jeziory Wielkie                       

i Łękno, gmina Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa 

Wiatr-Gawlak 

 

9) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla części obrębu geodezyjnego Jeziory Wielkie, gmina Zaniemyśl 

projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Infrastruktury Pani Monika Niemier 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, myślę, że oprócz zagospodarowania 

przestrzennego, wyrażania zgody na budowę osiedli też musimy się pochylić nad tym, żeby 

nasza sieć wodociągowo – kanalizacyjna, ta infrastruktura, również się rozwijała, bo bez tego 

nawet plany zagospodarowanie przestrzenne nic nie dadzą, bo mieszkańcy oczekują, zresztą 

jesteśmy do tego zobowiązani, żeby odbierać ścieki i zaopatrywać mieszkańców w wodę  

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części obrębu geodezyjnego Jeziory Wielkie, gmina Zaniemyśl 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa 

Wiatr-Gawlak 

 

10) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu przy ulicy Leśnej, obręb geodezyjny Łękno, gmina Zaniemyśl 

projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Infrastruktury Pani Monika Niemier 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Tomasz Grabowski, to nie kwestia, że mam pytania, tylko wydaje mi się, że powinna 

być informacja w jakiej to jest miejscowości, mamy informacje, że jest to ulica Leśna, obręb 

geodezyjny Łękno, a to są Jeziory 

Wójt, rzeczywiście to jest miejscowość Jeziory Małe, ale obręb geodezyjny to jest Łękno, 

Jeziory Małe nie mają obrębu geodezyjnego, bo to Geodezja już tutaj naszą gminę 

poukładała, Szanowni Państwo, obręb geodezyjny Łękno, miejscowość Jeziory Małe, 

konkretnie dotyczy to ulicy Leśnej, która w prawo odchodzi od ulicy Doliwcowej, tej 

utwardzonej jedynej w tym zakresie   

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, myślę, że my wszyscy wiemy, o którą ulicę Leśną chodzi, 

ale może faktycznie byłoby lepiej jakby w tej uchwale było to wskazane zarówno w tytule jak 

i w jej treści, więc poprosimy o taką poprawkę  

Wójt, Szanowni Państwo, jeżeli Rada zadecyduje, żeby dopisać to dopiszemy do tej uchwały, 

że przy ulicy Leśnej w Jeziorach Małych, obręb geodezyjny Łękno, gmina Zaniemyśl 

Głosowano w sprawie: 

wniosku Radnej Katarzyny Gomułkiewicz zmiana zapisu tytułu uchwały oraz paragrafu 1 

ust.1: nowe brzmienie tytułu: "w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu przy ulicy Leśnej w miejscowości Jeziory Małe, 

obręb geodezyjny Łękno, gmina Zaniemyśl"; paragraf 1 ust. 1 "Przystępuje się do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu przy ulicy Leśnej 

w miejscowości Jeziory Małe, obręb geodezyjny Łękno, gmina Zaniemyśl"  
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Michał Marciniak 

projekt uchwały po wprowadzonej zmianie odczytała Kierownik Referatu 

Infrastruktury Pani Monika Niemier 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

przy ulicy Leśnej w miejscowości Jeziory Małe, obręb geodezyjny Łękno, gmina Zaniemyśl  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa 

Wiatr-Gawlak 

 

11) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów w miejscowości Luboniec, obręb geodezyjny Luboniec, gmina 

Zaniemyśl 

projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Infrastruktury Pani Monika Niemier 

W dyskusji wzięli udział: 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, ja tylko chciałam wyrazić swój żal, że ten obszar planu, 

że pomimo został zwiększony w stosunku do obszaru objętym wnioskiem o wydanie 
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warunków zabudowy jest tak niewielki, mam nadzieję, że wszyscy Państwo są przekonani co 

do tego, że lepiej mieć jakikolwiek plan niż kształtować przestrzeń warunkami zabudowy, bo 

ciągle spory obszar w okolicach wsi Luboniec i Czarnotki pozostaje bez planu no i pewnie 

takie wnioski jak ten oczywiście będą ponawiane w przyszłości, dzisiaj mamy taki plan ale 

mam nadzieje, że kolejne będą obejmowały większe obszary  

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów 

w miejscowości Luboniec, obręb geodezyjny Luboniec, gmina Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa 

Wiatr-Gawlak 

 

12) Lokalnego programu wspierania uczniów uzdolnionych pobierających naukę na 

terenie gminy Zaniemyśl bez względu na miejsce zamieszkania 

projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy Pani Marta Tomys 

Głosowano w sprawie: 

Lokalnego programu wspierania uczniów uzdolnionych pobierających naukę na terenie gminy 

Zaniemyśl bez względu na miejsce zamieszkania 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa 

Wiatr-Gawlak 
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13) Regulaminu przyznawania i wypłacania uczniom uzdolnionym Stypendium Wójta 

Gminy Zaniemyśl 

projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy Pani Marta Tomys 

Głosowano w sprawie: 

Regulaminu przyznawania i wypłacania uczniom uzdolnionym Stypendium Wójta Gminy 

Zaniemyśl 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa 

Wiatr-Gawlak 

 

8. Wolne głosy i wnioski. 

W dyskusji wzięli udział: 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, chciałam Państwu zwrócić uwagę na jedno zjawisko, 

może specjalnie nie formułowałam żadnych zapytań takich wymagających formalnych 

odpowiedzi tylko niech może ten głos trafi do sumień nas wszystkich, jest takie zjawisko 

niedobre chyba ostatnio w naszej gminie, kiedy pojawiają się pomysły pewnych inicjatyw, 

inwestycji na pierwszy rzut oka wydających się bardzo dobre, a kiedy przechodzi do realizacji 

one nie do końca zyskują akceptację mieszkańców, konkretnie mam na myśli pomysł 

wybudowania świetlicy w Jeziorach Wielkich, co do zasady na pewno wszyscy się zgadzamy, 

że taka świetlica się przydaje czy też ostatnio, ta ulica Ogrodowa w Zaniemyślu, gdzie też 

trudno coś zarzucić temu pomysłowi zawsze lepiej, wydaje się, że lepiej mieć ulicę 

utwardzoną niż nie utwardzoną,  a jednak kiedy przystępujemy do realizacji tych pomysłów 

to pojawiają się głosy niezadowolonych mieszkańców, wiadomo, że nie ma takiego co by 

dogodził wszystkim i zawsze znajdą się tacy, którzy jakiś pomysł będą kwestionować 

niemniej jednak wydaje się, że ponieważ wszyscy tutaj siedzimy na podstawie mandatu, który 

powierzyli nam mieszkańcy i jesteśmy tu nie po to żeby realizować swoje własne pomysły ale 

właśnie reprezentować  wspólnotę, powinniśmy zawsze wysłuchać tych, którzy zgłaszają 

obiekcje do pomysłu i wzajemnie się przekonywać, nie zawsze trzeba realizować pomysł 

według własnej koncepcji ani też w stu procentach realizować zgłaszane uwagi ale 

powinniśmy dążyć do tego, żeby nawzajem się przekonać, w tym krótkim czasie kiedy 

zasiadamy w tym składzie Rady właśnie te dwie inwestycje wzbudziły niezadowolenie 

pewnej grupy mieszkańców dlatego pojawia się taka myśl czy na pewno wszystko działa tak 
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jak powinno i czy przyjmując jakieś pomysły do realizacji, do budżetu gminy, sprawdzamy 

czy są to pomysły mieszkańców z woli, których tutaj zasiadamy 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska udzieli głosu mieszkańcom ulicy 

Ogrodowej w Zaniemyślu 

mieszkaniec ulicy Ogrodowej, jako mieszkaniec ulicy Ogrodowej co prawda Pan Wójt 

zaprosił nas jakieś rozmowy ale w piśmie dodał jednocześnie, że jeśli mamy wykształcenie w 

kierunku budowy dróg – ostatnie zdanie pisma,  

mieszkaniec ulicy Ogrodowej, to jest pismo zeszłego roku, „odnosząc się do włączenia 

Państwa w proces planowania i projektowania przebudowy ulicy informuję, że chętnie                      

z takiej pomocy skorzystamy jako inwestor pod warunkiem posiadania ku temu odpowiednich 

uprawnień”,  

mieszkaniec ulicy Ogrodowej, następny temat, uważamy, że taka szeroka droga może i jest 

dobra ale na pewno nie poprawi zbytnio bezpieczeństwa, wolelibyśmy węższą drogę                          

a większą ilość progów zwalniających, gdyż to więcej poprawi bezpieczeństwo, 

mieszkaniec ulicy Ogrodowej, dodatkowo zaprojektowana przez Pana Wójta droga wiąże się 

z tym, że trzeba będzie wyciąć dużo drzew, Pan Wójt sugeruje, proponuje pas drogowy 12-to 

metrowy i o ile by to była droga  w polu to może i jest to dobre ale tam jest las 

mieszkaniec ulicy Ogrodowej, i odnośnie wody deszczowej, gdyż uważam, że taka ilość 

betonu, przy dość dużych opadach deszczu powiedzmy 30 litrów na metr w ciągu pół godziny 

to gdzie odejdzie ta woda, ja chcę powiedzieć tylko ze swej strony, że mam najniżej położoną 

działkę i podejrzewam, że ta cała woda będzie u mnie, na ogródku 

mieszkaniec ulicy Ogrodowej, odnosząc się do tego co Pani Radna Gomułkiewicz mówiła, 

mam pewne obiekcje co do procesu tzw. konsultacji społecznych z mieszkańcami, więc w 

zeszłym roku razem tutaj z rodziną Pana Artura podpisaliśmy pismo proszące Wójta by 

uczynił nas stroną decyzji o budowie drogi, żeby konsultował z nami projekty również na 

etapie koncepcji, zacytowałem Państwu już fragment odpowiedzi od Wójta, nie ukrywamy, że 

byliśmy dość zbulwersowani taką odpowiedzią, gdyż ona implikowała w nieładny sposób, że, 

ale nie otwarty sposób, że nie nadajemy się do takiego procesu, nie mniej jednak Wójt w 

rozmowie zgodził się na takie konsultacje i nawet chciałbym przypomnieć Wysokiej Radzie, 

że 6 grudnia, zeszłego roku, informował Państwa o tym, że będzie z nami konsultował projekt 

również na etapie projektu, w tym samym czasie informował Państwa, że, deklarował się, że 

będzie to zaprojektowana droga typu pieszo-jezdnia czyli taka jak Plażowa, co się okazało, 

Wójt zmienił zupełnie koncepcje, nie zaprosił nas na konsultacje, zmienił koncepcje na drogę 

dość szeroką, która wymaga wycinki naprawdę dużej ilości lasu co nam się nie podoba, 

myślę, że wielu mieszkańcom się nie podoba wycinanie drzew w tak pięknej miejscowości 

jak Zaniemyśl, później przyszło do tego, że przez pracownika Pana Wójta zostaliśmy, jak już 

projekt został naszkicowany, wyrysowany, zaproszeni na pokazanie tego projektu jednakże 

już rano następnego dnia, to spotkanie było chyba o 18-tej czy coś takiego, rano następnego 

dnia dowiedzieliśmy się, że jest za późno na wnoszenie zmian, gdyż projekt jest w tak 

zaawansowanym etapie i, że przerysowanie tego projektu by wymagało wielu miesięcy pracy, 
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ja zweryfikowałem tę informację z Panem projektantem, Pan projektant stwierdził, że 

wyrysuje projekt i zajmie mu to jeden, dwa dni, na to, jak podniosłem to z pracownikiem 

Pana Wójta usłyszałem, że tak naprawdę chodzi o cały projekt, że on jest tak 

zaawansowanym etapie, ale troszeczkę nie chcę w to wierzyć, bo w takim razie jeżeli tak 

było, że tego dnia kiedy były konsultacje, projekt był tak zaawansowany tzn. Pan Wójt musiał       

od razu zakładać, że nie będziemy, że de facto nasze uwagi nie zostaną wzięte pod uwagę, no 

i tyle, dziękuję bardzo 

Wójt, Szanowni Państwo, zastanawiam się od czego zacząć, sprawa ulicy Ogrodowej 

rozpoczęła się w ubiegłym roku, przed wyborami samorządowymi, pierwszą informację, 

negatywną, na utwardzenie ulicy Ogrodowej otrzymałem bodajże, nie wiem, sierpniu, 

wrześniu, od kierowniczki Referatu Infrastruktury, że Pan osobiście był i nie utwardzać, 

bardzo się z tego ucieszyłem, bo kto nie chce utwardzonej jezdni, tak było, chyba Pan 

potwierdzi i Pani kierowniczka też potwierdzi, mówię o wrześniu czy sierpniu ubiegłego 

roku, do historii wracamy, ja po kolei, pozwoli Pan, ja przedstawię, a Pan się do tego 

ustosunkuje, dobrze 

mieszkaniec ulicy Ogrodowej, to proszę mnie nie wywoływać, bo ja nie wiem jak to działa                   

i od razu będę podchodził, ja oczywiście na końcu mogę oczywiście sprostować, mogę od 

razu sprostować, czyli na końcu sprostować, tak, to kiedy sprostować Pani Przewodnicząca  

Wójt, no niech Pan sprostuje teraz 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, powiedzmy tak głosu udziela 

Przewodnicząca, jeżeli chce Pan zając głos to proszę się do mnie zwrócić i wtedy udzielę 

Panu głosu 

mieszkaniec ulicy Ogrodowej, dobrze dziękuję, to tak będę robił 

Wójt, oczywiście w planach uchwalonych przez, i kolejności budowy ulic i dróg na terenie 

gminy i Zaniemyśla była na ten rok, przygotowanie dokumentacji ulicy Ogrodowej, to było 

przegłosowane w poprzedniej kadencji ta kolejność, i tak po kolei zaczęliśmy realizować 

następnie było moje spotkanie w cztery oczy z jednym mieszkańców na temat ulicy 

Ogrodowej w trakcie tego spotkania obiecałem, że gdy będzie przyjęty projekt budżetu na ten 

rok i będą środki na dokumentację tej ulicy, i będzie mapa sytuacyjna, pierwszy element tej 

ulicy, spotkamy się na konsultacjach, na ulicy Ogrodowej, ja nie będę, za chwilę powiem                   

o warunkach technicznych itd., miedzy innymi wtedy też na tym spotkaniu w cztery oczy 

powiedziałem, że raczej w tej chwili jeszcze się dokładnie nie zastanawialiśmy, 

analizowaliśmy ta ulicę Ogrodową, pójdziemy w ciąg pieszo-jezdny, i to rzeczywiście było 

przeze mnie powiedziane, tak jak ulicę Plażową w kierunku plaży, ulica nie przelotowa, 

dojazd i wyjazd i to rzeczywiście było przeze mnie powiedziane, po przyjęciu budżetu                     

i poszukaniu projektanta analizowaliśmy przechodząc z projektantem całą tą ulicę w różnych 

kierunkach czy do Średzkiej czy odwrotnie do ulicy Poznańskiej, analizując bezpieczeństwo, 

mieszkających tam, bezpieczeństwo przejeżdżających tam osób i po analizie stwierdziliśmy, 

że ciąg pieszo-jezdny tak jak przy ulicy Plażowej, poza tym pierwszym odcinkiem, gdzie jest 

po jednej stronie bezpieczny chodnik i po drugiej stronie, trzeba postawić na chodnik od 

strony zabudowy ze względu na bezpieczeństwo pojazdów wyjeżdżających na ulicę 



str. 23 
 

Ogrodową, które są niektóre nieruchomości w zaniżeniu w stosunku do ulicy Ogrodowej, a 

więc samochód powinien się wysunąć z kierowcą i zobaczyć czy może wyjechać bezpiecznie 

na ulicę Ogrodową, przy ciągu pieszo-jezdnym byłoby to od posesji więc było by jakieś tam 

niebezpieczeństwo,  takie było moje zdanie w tym temacie i jest do dzisiaj, chodnik ma być 

przy tej ulicy dwumetrowy tj. taka norma, a więc 1,5 metra dla dwóch osób pieszych plus 0,5 

metra strefy bezpieczeństwa między jezdnią a chodnikiem tak to technicznie przeważnie 

powinno być wykonane oczywiście zdaję sobie z tego sprawę, że w niektórych ulicach                    

w Zaniemyślu tak nie ma ze względu na szerokość pasa drogowego i nie można było zrobić 

dwumetrowego, gdzie nie gdzie dajemy też taki wąski pas zieleni, który jest potem 

problemem w utrzymaniu itd., jezdnia, jaka szeroka, w większości w Zaniemyślu mamy 

sześciometrowe jezdnie, to się moim zdaniem sprawdza, dla bezpieczeństwa przejeżdżających 

tam samochodów, mając na uwadze, że mamy kąt, zakręt pod kątem prostym na dole ulicy 

Ogrodowej, patrząc oczywiście od ulicy Poznańskiej, i tam projektant zaproponował, żeby ten 

zakręt pod kątem prostym poszerzyć jeszcze, gdyż wiadomo, że jeżdżą po naszych ulicach 

kierowcy z dużą prędkością niezależnie od tego jakie znaki ustawimy i tam jest też                         

w projekcie, jest zawarte poszerzenie tego zakrętu i szanowni Państwo generalnie, dwa metry 

plus sześć metrów to mamy osiem, poza zakrętem, który jest poszerzony, ta jezdnia, do ośmiu 

metrów na tym zakręcie, ze względu bezpieczeństwa, a pas drogowy jest szerszy, z jakiego 

względu, tej ulicy w stosunku do nieruchomości nie możemy podwyższać tylko wręcz 

będziemy szli w tym kierunku przy budowie żeby niweletę podłużną, a więc po czy jeździmy, 

obniżyć jeszcze i żeby uformować w wykopie tą ulicę w niektórych miejscach musimy mieć 

skarpę, którą uformujemy a nie od razu bezpośrednio ścinka, bo te tereny nie nasze, nie 

możemy ruszać, dlatego jest wyprostowany pas drogowy, na którym będzie zieleń wszelkiego 

rodzaju, poza jezdnią oczywiście, to będzie ale będzie uformowana skarpa i żeby uformować 

to niektóre drzewa będzie no trzeba też usunąć, ile nie wiem jeszcze, nie mam tej informacji 

dokładnej, w każdym bądź razie to są tereny Lasów Państwowych i też teren powiedzmy 

naszego mienia komunalnego, a więc cmentarza ewangelickiego, który jest przy tej ulicy, 

kolektor deszczowy, a więc odbiór wód opadowych, Szanowni Państwo, musimy to 

wybudować, czy odbierze, myślę, że odbierze, jezdnia będzie jednostronna, a więc od 

nieruchomości i od chodniki skłon do jezdni i następnie jednostronny spadek, wysokie 

krawężniki i z Poznańskiej na dół do zakrętu tam na dole będą kratki i potem wzdłuż do ulicy 

Śremskiej też będą kratki ale oczywiście usytuowane po stronie, naprzeciwko chodnika, bo 

będzie jezdnia jednostronna, chodzi nam o to, żeby nie zalewało, tak jak to powinno być, 

nieruchomości, kolektor będzie, ten deszczowy, a chcemy się włączyć w drogę wojewódzką, 

kolektor wybudowany, w ten kolektor, będzie szedł obok jezdni w tym pasie drogowym,                 

w tym szerszym oczywiście potem będzie on zasypany i będzie trawa czy jakaś inna 

roślinność ale głównie posiejemy po tych robotach trawę, żeby było też zielono, a więc 

jeszcze raz przypomnę, dwa metry chodnika od nieruchomości, zabudowa jest z jednej strony, 

sześciometrowa jezdnia i to jest wszystko co będziemy utwardzać a pas drogowy jest szerszy, 

oczywiście, bo to będzie osiem z drobnymi, bo ciek te dwadzieścia centymetrów przy 

krawężniku ciek przy krawężnikowy, zakłada szerokości tej jezdni projektant, pozostałe 

tereny pozostaną niezabetonowane, tylko na dole przy ulicy Ogrodowej tu gdzie kolektor 

będzie wkopany w ziemię, na dół woda będzie spływała z ulicy Poznańskiej tym ciekiem                    

i tam już w kratki będą odbierały, jeżeli chodzi o natężenie opadów, oczywiście trudno 

powiedzieć, bo w każdym mieście przy ulewach totalnych te kolektory niestety nie zawsze 

odbierają więc zakładamy z projektantem, ze ten zakręt pod kątem prostym będzie miał też 
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skłon na zewnątrz, a więc w tym zakręcie krawężnik obniżymy, żeby nie zalało 

nieruchomości przyległych, ta woda przy niskim krawężniku jak się przeleje to popłynie, tak 

zakładamy, na tereny leśne, a woda jest zawsze potrzebna roślinności do wegetacji, tak to ma 

wyglądać, konsultację się odbyły w ograniczonym zakresie, zorganizowała je Pani kierownik 

Referatu, nie mam ze sobą protokołu, bo został sporządzony protokół z tego spotkania, 

zauważyłem, że konsultacje są niezadawalające, więc po wielokrotnych telefonach  

umawiania się z jednym z właścicieli nieruchomości zdecydowałem, że to ja zorganizuję 

jeszcze jedne konsultacje poproszę wszystkich mieszkańców ulicy Ogrodowej i w części 

może ulicy Poznańskiej, a więc tych nieruchomości, z których też niektórzy wyjeżdżają ulicą 

Ogrodową żeby byli na tym spotkaniu i przedstawimy wszystkim jakie są koncepcje, na jakim 

etapie jest zaawansowany projekt, dokumentacja tej ulicy, ona oczywiście nie jest skończona 

jeszcze ale kolejne elementy, już uzgodnienia wszystkie z instytucjami, które musimy 

uzgodnić są już wprowadzone i wysłane, działamy ze spec ustawy drogowej ze względu na 

wąski pas drogowy, w niektórych miejscach jest tylko sześć czy siedem metrów, nie dałoby 

się tych elementów wprowadzić, a więc tu zakładamy, że zajmiemy grunty Lasów 

Państwowych jak Starosta wyda decyzję i będziemy musieli też, powiedzmy, po wycenie 

przez rzeczoznawcę za te grunty, zajęte pod pas drogowy, zapłacić tak jak już się to 

wielokrotnie u nas nawet w Zaniemyślu dzieje, bo inaczej nie moglibyśmy przeprowadzić 

robót drogowych, co jeszcze powinienem dodać, to spotkanie, bo dzisiaj jest przygotowane 

pismo do wszystkich, proponuje i tak będzie w piśmie, piątek godzina 18:00 to wszyscy 

wrócą z pracy, kto będzie chciał to przyjdzie, zorganizuję i będę na pewno, na ulicy 

Ogrodowej, porozmawiamy, pokażemy w jakim kierunku idą te prace projektowe, bo 

przecież nie wykonawcze, bo w tym roku nie będziemy tego wykonywać, a czy w przyszłym 

to jeszcze zobaczymy jak to będzie z budżetem, jeżeli chodzi o to co Pan powiedział, że po 

spotkaniu na ulicy Ogrodowej Wójt zmienił decyzję następnego dnia rano to ja Państwu 

mówię tak, to jest nieprawda, byłem na wyjeździe służbowym, mnie nie było tutaj                            

w Zaniemyślu, ani w gminie, byłem na wyjeździe służbowym w Warszawie i dopiero                        

w następnym dniu, wieczorem, wracałem z tego wyjazdu służbowego, więc nie wiem skąd te 

informacje, że następnego dnia, po spotkaniu na ulicy Ogrodowej, zmieniły się decyzje, ja 

tylko mówię ze swojej strony to co mi się tutaj udało zanotować, Szanowni Państwo, 

generalnie, proszę żebyśmy wszyscy wspólnie, ja nie muszę, to nie jest dla mnie, że ja muszę 

to zrobić tą ulicę Ogrodową, zastanowili się, jako mieszkańcy Zaniemyśla i gminy, 

oczywiście ja to też zakładam, ze na ulicy Ogrodowej ruch pojazdów przemieszczających się 

po utwardzeniu wzmożony, gdyż mieszkaniec Zwoli jadąc do Łękna czy do Kórnika, jak 

będzie miał utwardzone, przejedzie ulicą Ogrodową żeby nie jechać na skrzyżowaniu 

Śremskiej i Poznańskiej, tak, naturalne, to jest droga publiczna, zabronić nie możemy, 

mieszkaniec Łękno, Jezior Małych, Jezior Wielkich, oczywiście i ci z zewnątrz jak będą znali 

będą chcieli dostać się w kierunku Śremu to też będą mogli skorzystać z przejazdu przez ulicę 

Ogrodową, przecież nie możemy robić jakiś zapór itd., odciąży to trochę, czy tak będzie nie 

wiem, bo kierowcy będą decydowali, skrzyżowanie ulicy Poznańskiej ze Śremską, która jest u 

nas największym problemem, to skrzyżowanie, ale tak moim zdaniem, powinniśmy w tym 

kierunku też myśleć niezależnie od tego, że niektórzy z Państwa czy mieszkańcy mają troszkę 

inne zdanie na ten temat, co jeszcze, zakładamy, żeby ulica Ogrodowa nie była dostępna dla 

tirów, przede wszystkim, a więc oznakowanie drogowe to będzie 12 ton, maksymalnie, żeby 

ten rolnik z ciągnikiem i przyczepą, ze Zwoli czy odwrotnie, też mógł przejechać i jakiś 

mniejszy samochód ciężarowy, zakładamy, ze będą dwa progi zwalniające, a więc zjeżdżając 
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na dół do tego zakrętu będzie jeden próg zwalniający i na dole, na ulicy Ogrodowej też będzie 

próg zwalniający, uwzględniliśmy głos mieszkańców, zasadny, że będzie ustawione przy 

ulicy Śremskiej lustro, żeby w kierunku skrzyżowania Śremska i Poznańska też wyjeżdżający 

na ulicę Śremską widzieli czy mogą, bo tam jest nieruchomość pod kątem prostym                             

i widoczność jest ograniczona, co jeszcze, ten szeroki chodnik, dwumetrowy, ale to też się 

zastanawiam, ale chcemy wprowadzić w organizacji ruchu, że może dopiszemy tabliczkę, 

żeby ten rowerzysta czuł się bezpieczniej, że ten rowerzysta mieszkaniec Zaniemyśla i nie 

tylko, żeby mógł sobie jechać chodnikiem, ba na chodniku jak wiecie Państwo nie można 

rowerem przemieszczać się chyba, że zarządca drogi w planie organizacji ruchu to przewidzi, 

czy to jest dobre rozwiązanie czy złe, każdy ma inny pogląd, często słyszę od mieszkańców 

ulicy Poznańskiej w Zaniemyślu, a więc tu od Dworcowej do Śremskiej i dalej, że rowerzyści 

zasuwają tym szerokim chodnikiem tak, że wychodząc właściciel posesji czy mieszkaniec 

tych posesji usytuowanych rowerzysta w niego wjeżdża, i do mnie, często mam telefony                          

i pisemka, zastanowimy się co zrobić, chyba trzeba będzie zakaz wprowadzić na chodniku 

jakimś znakiem itd., że rowerzyści nie będą mogli jeździć po tym szerokim niby chodniku 

przy ulicy Poznańskiej, bo niektórzy piesi, starsze osoby zostały przez rowerzystów po prostu 

najechane, czy uderzone rowerem, gdyż na jezdni znowu rowerzyści mogą powiedzieć, że 

czują się niezbyt komfortowo jadąc tym rowerem, wiadomo, że ulicą Ogrodową będzie ruch 

rowerowy w kierunku Plażowej, w kierunku ścieżki pieszo-rowerowej, bo taka jest trasa, 

osobiście też jeżdżę, wczoraj jechałem też ulicą Ogrodową gruntową i jeżeli to będzie 

zrobione to też ten ruch turystyczny rowerowy też będzie tak jak do tej pory, może 

zwiększony, będzie się odbywał, co tu jeszcze dodać, na piątek Szanowni Państwo, jutro 

będziemy roznosić karteczki do wszystkich mieszkających, mam nadzieję, że do wszystkich 

dotrzemy przy ulicy Poznańskiej, Ogrodowej zapraszające na spotkanie na przedstawienie 

jeszcze raz tego co ja tu dzisiaj powiedziałem, bo nic nowego już nie wymyślę, oczywiście 

jest wniosek, bo do mnie wpłynęła petycja, żeby jezdnia była 4,5 metra, żeby ulica miała 4,5 

metra, Szanowni Państwo, z krawężnikami, z chodnikiem, 4,5 metrowa ulica nie jest 

komfortem nawet dla samochodów osobowych, gdyż tracimy po pół metra, kierowca zawsze 

się odsuwa od krawężnika, inaczej to wygląda 4,5 metrowa droga, a takie budujemy poza 

terenem, np. w tym roku chcemy budować Płaczki-Śnieciska, bo jest jeszcze pobocze, tu są 

krawężniki, z automatu jedna i druga strona jak jadą naprzeciwko odsuwają się trochę, 

oczywiście możecie Państwo powiedzieć tak, to w przyszłości zrobimy, nie wiem czy nas na 

to stać jak będzie potrzeba, czy już od razu z założenia nie wyjść żeby była sześciometrowa 

jezdnia, bo w większości ulic w Zaniemyślu, poza tymi, którymi nie można było, robimy 

sześciometrowe jezdnie, nie wiem czy na wszystko odpowiedziałem, szybko sobie 

notowałem, jeszcze ilość drzew, trochę tych drzew będzie wycinanych z Lasów 

Państwowych, to przebiega w ten sposób, że tutaj myślę, że jeżeli będziemy wiedzieli, które 

drzewa w Lasach Państwowych to tutaj z Leśniczym czy Nadleśniczym uzgodnimy, że przed 

budową to Lasy Państwowe wytną te drzewa, bo to jest ich zasób a my ewentualnie jak będzie 

nam przeszkadzało potem drogowcy usuną te pnie z korzeniami, żeby móc zrobić skarpy czy 

ewentualnie tam, gdzie jest poszerzona jezdnia, a jest wąski pas drogowy, żeby to wykonać                   

i to chyba wszystko 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, Panie Wójcie nawet nie chodziło mi o to żeby 

przedstawiać teraz tu rozwiązania techniczne, które są w tym projekcie zastosowane, bo ja 

naprawdę wierzę w to, że dla każdego z tych nie znajduje się jakieś uzasadnienie, raczej moja 
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wątpliwość dotyczyła tego czy warto zlecać projekt wiedząc, że nie będzie akceptowany 

przez mieszkańców, sam Pan Wójt zauważył, że, powiedział, że zauważyłem konsultacje dają 

niezadawalający wynik, wydaje się, że takie spotkanie, które jest zaplanowane na najbliższy 

piątek, jak dobrze zrozumiałam, powinno się odbyć pół roku temu i może wtedy to wszystko 

powinno zostać wyjaśnione co prawda w naszej gminie nie są uregulowane procedury 

konsultacji społecznych chociaż ustawa o samorządzie gminnym daje Radzie taką 

kompetencję  ale po mimo, że takich  regulacji nie ma to jednak chyba należałoby zawsze 

uwzględniać ten głos mieszkańców i o to mi chodziło, a nie o to, że rozwiązania zastosowane 

są nieodpowiednie 

Wójt, ja Panią rozumiem ale pozwoliłem sobie przedstawić, bo nigdy nie miałem nic do 

ukrycia, nawet jak boli to mówię to co myślę i prawdę żebyście Państwo wiedzieli, a chcę                  

i Pani i Państwu powiedzieć tak, przez ten okres jak jestem w samych Zaniemyślu udało mi 

się  wybudować ponad 40, od zera, od początku, ulic, raczej mieszkańcy presje na mnie 

wywierali kiedy będę miał utwardzone, kiedy będę miał chodnik itd., i powiem szczerze nie 

spodziewałem się, że ulica Ogrodowa będzie miała czy będą z nią, z budową kontrowersje, po 

spotkaniu, gdy dostałem telefon od kierowniczki Referatu, będąc w Warszawie, że spotkanie 

się odbyło, ze było sześciu czy siedmiu mieszkańców ulicy Ogrodowej, telefonicznie 

otrzymałem informację, że nastąpiło zaakceptowane przez tych obecnych te sprawy, które  ja 

dzisiaj przedstawiłem, nie wiem czy w stu procentach czy w większości tych osób, które były 

na spotkaniu, zostało to zaakceptowane, dlatego dalszy postęp prac nad tym projektem 

mieszkaniec ulicy Ogrodowej, chciałem powiedzieć, że moim zdaniem warto rozmawiać, 

jak mówi Janek Pospieszalski, ale trochę późno, następny temat, sam Pan Wójt powiedział, że 

są znaki, których nikt nie respektuje dlatego jestem za tym, żeby było więcej progów 

zwalniających, żeby to ograniczyć, szybka jazdę, sprawy wody deszczowej, mówi Pan, że to 

powinno odebrać, a za chwilę Pan powiedział, że ta kanalizacja będzie się włączać w ulicę 

Śremską, czyli najpierw pójdzie w ta Śremską a tutaj będzie stała  

Wójt, jeżeli mogę, naprawdę kolektory deszczowe to jest jako całość, my chcemy się włączyć 

w kolektor ulicy Śremskiej za zgodą oczywiście dróg wojewódzkich  i myślę, że taką zgodę 

dostaniemy i ze Śremskiej popłynie woda deszczowa i z ulicy Poznańskiej, i z Ogrodowej 

jednocześnie, jeżeli będą opady w tych powierzchniach i to razem się łączy, wyjście czy 

wylot ulicy Śremskiej do rowu łączącego dwa jeziora to jest rura pięćsetka, a powierzchnia 

terenu utwardzonego, przy drodze wojewódzkiej do ulicy Powstańców, kawałek Średzkiej                          

i Poznańskiej jest taka, że na pewno ten kolektor odbierze też wody z ulicy Ogrodowej, 

proszę się nie obawiać 

mieszkaniec ulicy Ogrodowej, no dobrze, Panie Wójcie my wierzymy, że, my podnosimy, 

ze jest taki problem potencjalny i wierzymy, że Pan znajdzie rozwiązanie, tylko chcielibyśmy 

jak już znajdzie to rozwiązanie to żeby się nie okazało, że jest niewystarczające, bo też od 

razu po prostu my mówimy, że jest potencjalny problem, teraz odnosząc się do kilku kwestii, 

które Pan Wójt poruszył, niestety było ich tak dużo, że może się okazać, że nie odpowiem na 

nie wszystkie obecnie ale wtedy jeżeli coś pominę to wyśle informacje do Pani 

Przewodniczącej  tak, żeby Radzie przedstawiła, z tego co zapamiętałem to po pierwsze 

konsultacje nie do końca rozumiem dlaczego mieszkańcy ulicy Poznańskiej mają być w to 



str. 27 
 

włączeni, jeżeli mieszkańcy ulicy Poznańskiej mają być w to włączeni to sugeruję włączyć 

innych mieszkańców w szczególności chciałbym żeby mieszkańcy, którym bardzo zależy na 

ekologii zostali włączeni w ten proces, dochodzi do mnie wiele słuchów, że Wójt ma opinie 

osoby, która  wycina drzewa bez konsultacji tak lekką ręką, jest wielu mieszkańców, którym 

to się nie podoba, chcę powiedzieć, że w ten weekend zbieraliśmy podpisy pod ankietą o S11 

tu w tym przypadku ze Stowarzyszeniem PRO-EKO i Stowarzyszeniem ZIEMIA 

ZANIEMYSKA i to są wszystko osoby, którym po prostu zależy na walorach naturalnych 

naszej gminy i wycinanie drzew bezsensowne jest, może tak, z taką słabe argumentacją nam 

się nie podoba, wracając do rozwiązania technicznego, które Pan Wójt przedstawił, 

powiedział, że 4,5 metrowa jeżeli ma krawężniki to wtedy się kierowcy mogą się na niej źle 

czuć a mówi, że gdzie indziej buduje bez krawężników i 4,5 wtedy jest ok, no to w takim 

razie jest łatwa sugestia, która też zaoszczędzi pieniądze gminie no wyeliminujmy te 

krawężniki i wtedy jesteśmy w stanie zaoszczędzić i drzewa, i pieniądze, następna rzecz, co 

do konsultacji, właściwie trzeba by powiedzieć, że konsultacji, szczególnie mój sąsiad Artur 

ma wiele uwag, ja je spisałem, mogę je Państwu przesłać, uważamy, że to powinno być 

inaczej zrobione, po pierwsze powinna być informacja z tydzień wcześniej, w godzinach,  

takich, że ludziom pasuje po pracy, to ta 18:00 w piątek to tak jak najbardziej dobrze, ale                       

z tygodniowym wyprzedzeniem, konsultacje powinny odbywać się również na etapie 

koncepcyjnym, tak, żeby gmina nie ponosiła kosztów projektu, który de facto, a Wójt w tym 

przypadku wiedział od razu, w tym momencie kiedy zlecał tej projekt, że będzie opór 

mieszkańców, tak moglibyśmy tego uniknąć, może notatki wyślę,  będzie łatwiej, jest jeszcze 

jedna kwestia, którą, mówię nie wszystko sobie przypomnę, jedna z takich ciekawostek była 

jak rozmawiałem z Wójtem na spotkaniu, że gdy podnosiłem te kwestie np. tego, żeby 

zacieśnić drogę, gdyż stracimy tyle drzew czy tam dodać progi zwalniające dlatego, że jest to 

niebezpieczeństwo jest to droga, która łączy powiatową z wojewódzką, ogólnie my nie mamy 

oczywiście żadnego problemu, żeby mieszkańcy jeździli gminy, bo to jest droga publiczna 

tyle tylko, że jest tam ryzyko, są tam długie proste po dwieście metrów, że ludzie tam będą, że 

tak powiem bardzo szybko jeździć, więc dlatego mieszkańcy chcieliby progi zwalniające, taką 

rozmowę z Wójtem odbyłem po tym jak złożyliśmy pismo podpisane przez mieszkańców, też 

Pani Przewodnicząca dostała to pismo, na co dostałem odpowiedź, że ja mogę wcale nie 

zbudować tej drogi, albo Państwo zaakceptujecie, albo nie będę budował i szczerze powiem, 

wielu, może nie wielu, kilku mieszkańcom naszej ulicy, wszystkim się nie podoba projekt jaki 

jest, ale oni mają dylemat, gdyż oni wiedzą, że Wójt jeśli będzie opór to może po prostu nie 

zbudować i to jest też taka kwestia, którą chciałem żebyście Państwo mieli świadomość, ze to 

jest pewne narzędzie w rękach Pana Wójta takie no, jakby, żeby mieszkańcy, no nie 

powiedzieć, że przymusić ale de facto przymusić do tej swojej woli, a teraz wracając co do, 

chciałbym, żeby Rada zabrała głos co do tego, żeby na tej konsultacji byli zaproszeni, może 

albo nie mieszkańcy ulicy Poznańskiej, bo to wtedy rozmydla całe konsultacje, a jeżeli 

zostaną mieszkańcy ulicy Poznańskiej to w takim razie chcielibyśmy też przedstawicieli 

innych mieszkańców, mieszkańców innej części gminy, to wtedy pojawią się mieszkańcy, 

którym ekologia jest na sercu, jeszcze ostatnie, nie ukrywam, ze w tym całym zamieszaniu 

wnoszę, nie czujemy się komfortowo rozmawiając z Panem Wójtem dlatego wnoszę                            

o arpitrację  Wysoką Gminę, tak aby przedstawiciel rady Gminy był obecny, gdyż po prostu 

nie czujemy się komfortowo 
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Wójt, Szanowni Państwo, szybciutko wychwyciłem pewne elementy, z tej wypowiedzi, Wójt 

może nie zbudować drogi, czy ulicy, kto decyduje o tym czy w budżecie jest ta ulica czy ta 

droga, myślę, że Wysoka Rada, ja mam obowiązek wykonać uchwałę, a więc w tym roku 

zakładamy, że ma być dokumentacja i próbuje to zrobić, to jest jedno, Wójt wycina drzewa 

bez konsultacji, oskarżenie łatwo można, to nic nie kosztuje, na mnie, oczywiście dobrze, 

jeżeli Pan twierdzi, że wycinam drzewa bez konsultacji, bez zgody, bez stosowania przepisów 

obowiązujących w tym kraju to proszę mi to przedstawić, bo wiem Pan to jest oskarżenie, tu 

publiczne, przed kamerami, że Wójt wycina drzewa bez konsultacji, kolejny temat, 

wyeliminować krawężniki, to ja powiem Państwu tak, jak wyeliminuje krawężniki, powstanie 

zwykła droga to wszystkie posesje, które znajdują się na dole przy ulewach będą zalewane, bo 

tak to jest, krawężnik i ciek przy krawężnikowy kieruje wody deszczowe do kratek, które się 

znajdują, jeżeli to wyeliminujemy, a przy drogach tak jest, że woda na pobocza spływa, jeżeli 

zrobimy bez krawężników no to te posesje, które są przy ulewach niżej będą zalewane, to 

tylko taka sprawa techniczna, Pan może mieć swoje zdanie, zaproponowaliśmy dwa progi 

zwalniające, te odcinki nie są długie, jeden w jakieś odległości, a nie pięć metrów przed 

zakrętem tylko wcześniej, a więc pojazd zwolni, będzie znak zakręt, więc już się tak szybko 

nie rozpędzi, że tam na zakręcie, nie daj Boże, coś złego  wydarzyło i z drugiej strony też, 

jeżeli chodzi o progi zwalniające, Szanowni Państwo, bo to jest technologia kostkowa, znaki 

drogowe będą na całym tym odcinku 30 na godzinę, bo to było też ustalone na tym spotkaniu, 

ja życzę kierowcom, żeby 30 na godzinę ta ulicą jeździli i jeszcze dodatkowo progi 

zwalniające, przy progach nie będzie już ograniczenia prędkości, bo to wiadomo, że zgodnie                         

z przepisami tego się nie robi, czy będą progi zwalniające czy nie, kierowcy nie szanujący 

znaków drogowych itd. jeżdżą tak jak jeżdżą, to też chyba zauważamy, i co jeszcze, no myślę, 

że wszystko w tych rozmowach indywidualnych z Panem powiedziane, wszystkie rzeczy 

Państwu przedstawiłem, spotkanie, zaproszenie będzie dla mieszkańców w piątek o godzinie 

18:00, jutro będzie Pani kierownik i wszystko rozdane, rozniesione, dlaczego ulica 

Poznańska, Szanowny panie, bo część mieszkańców z posesji, z ulicy Poznańskiej wyjeżdża 

ulicą Ogrodową i dlatego, to nie jest tak mój wymysł, ze po prostu ulica Poznańska, ale góra, 

niektórzy co nie mają bram z przodu od ulicy Poznańskiej wyjeżdżają dołem i dlatego chcę 

też ich poprosić na to spotkanie, bo oni będą z tego odcinka też jako właściciele 

nieruchomości na dole korzystać, oczywiście nie wszyscy wyjeżdżają ale część z tych, którzy 

tam mieszkają i do góry też wyjeżdżają, bo to jest ich naturalny, na te posesje czy do tej 

zabudowy też wyjazd 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, myślę, że ta dyskusja dobrze by było 

gdyby została przeniesiona na piątek, mnie Panie Wójcie też podoba się pomysł, żeby nie 

tylko ograniczyć do mieszkańców ulicy Ogrodowej ale do wszystkich mieszkańców, bo 

jednak, czy ulica Ogrodowa, czy Poznańska, czy ulica Nowa, czy jeszcze inna ona nie należy 

do tych mieszkańców ale do wszystkich więc jeżeli ktoś chce przyjść na to spotkanie i jest 

takie spotkanie, będzie zorganizowane tak samo Radni jeżeli maja ochotę uczestniczyć w tym 

spotkaniu to bardzo proszę i myślę, że nie ma co się ograniczać tutaj tylko do kilku 

mieszkańców ale to jest pewnie nasze wspólne dobro i nasz wspólna sprawa, także myślę, że 

jeżeli ktoś ma ochotę przyjść i ma koncepcję to nie tylko mieszkańcy ulicy Ogrodowej i tej 

części Poznańskiej ale też mogą również przyjść inni mieszkańcy i oczywiście Państwo 

Radni,  Panie Wójcie, gdzie odbędzie się to spotkanie   
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Wójt, na miejscu, najlepiej na ulicy Ogrodowej, tam kto będzie chciał, umówmy się tu dzisiaj 

na sesji, część mieszkańców słucha tej sesji, zaproszenia z karteczkami będą rozniesione jutro 

dla tych, którzy wyjeżdżają z ulicy Poznańskiej, z ulicy Ogrodowej, zaproszenie na godzinę 

18:00, na piątek, a na stronie internetowej zaproszę wszystkich mieszkańców Zaniemyśla, 

Gminy i oczywiście zapraszam też na to spotkanie Państwa Radnych   

mieszkaniec ulicy Ogrodowej, Panie Wójcie do tego co mi Pan mówił, że ja Panu zarzucam, 

ja Panu nie zarzucam ja tylko powtarzam co mi ludzie powiedzieli, ja powtarzam publicznie, 

że tak mi powiedzieli, ja nie mówię, że Pan łamie prawo czy cokolwiek, ja tylko powtarzam, 

że ludzie mi tak powiedzieli, druga rzecz jeżeli chodzi o krawężniki to mówimy oczywiście 

żeby krawężnik wyeliminować po tej stronie gdzie nie ma domów, jest wtedy argument Pana 

Wójta, no nie wiem jak on się odnosi, ale tam jest po prostu las, niech woda wylatuje do lasu 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, myślę, że te wszystkie techniczne 

rzeczy będą przedyskutowane w piątek, tak więc w piątek na godzinę 18:00 osoby 

zainteresowane zapraszamy, jeszcze tylko przypomnę, że jutro mija termin wyrażania opinii 

w sprawie przebiegu drogi S11, jeszcze ankiety są do pobrania zarówno w Urzędzie Gminy 

jak i na stronie internetowej, można je jeszcze jutro w Urzędzie Gminy zostawić, Pan Wójt 

wystosował pismo do Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad w tej sprawie ja również jako 

Przewodnicząca rady Gminy Zaniemyśl też takie pismo wystosowałam, wielu Radnych też 

zaangażowało się w tą sprawę, jeśli ktoś jeszcze ma taką ochotę może to jeszcze do jutra 

zrobić, Szanowni Państwo na stronie internetowej pojawił się Raport o stanie gminy 

Zaniemyśl za rok 2018, jest to takie novum, które zostało wprowadzone ubiegłoroczną 

nowelizacją ustawy o samorządzie gminnym, przedstawił Raport Pan Wójt 29 maja 2019 r. na 

wspólnej Komisji i w związku z Raportem o stanie gminy Zaniemyśl wystosowałam do 

Państwa, do wszystkich mieszkańców gminy Zaniemyśl pismo następującej treści: 

„Szanowni Państwo, Mieszkańcy Gminy Zaniemyśl 

Informuję, że na sesji Rady Gminy Zaniemyśl, która odbędzie się dnia 24 czerwca 2019 r., 

o godz. 1500 w Gminnym Ośrodku Kultury w Zaniemyślu, zgodnie z art. 28aa ust. 4 ustawy 

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2019, poz. 506), Rada Gminy 

Zaniemyśl rozpatrzy Raport o stanie gminy Zaniemyśl za rok 2018. Nad przedstawionym 

Raportem, który obejmuje podsumowanie działalności Wójta Gminy Zaniemyśl w roku 

poprzednim, w szczególności realizację polityk, programów, strategii oraz uchwał Rady 

Gminy Zaniemyśl przeprowadza się debatę, w której głos mogą zabrać radni oraz 

mieszkańcy gminy. Mieszkaniec, który chciałby zabrać głos w debacie, składa do 

Przewodniczącej Rady Gminy Zaniemyśl pisemne zgłoszenie poparte podpisami co najmniej 

20 osób. Zgłoszenia do wzięcia udziału w debacie przyjmowane są w Biurze Rady Gminy 

Zaniemyśl z siedzibą w Urzędzie Gminy Zaniemyśl, przy ul. Średzkiej 9, pokój nr 207  

w terminie do dnia 21 czerwca 2019 r., do godz. 14:00, a w przypadku wersji 

elektronicznej(skan) w terminie do dnia 23 czerwca 2019 r., do godziny 24.00.    

Mieszkańcy zabierają głos według kolejności zgłoszeń. Liczba mieszkańców mogących 

zabrać głos w debacie wynosi 15, chyba że Rada postanowi inaczej. Po zakończeniu debaty 

nad Raportem, Rada Gminy Zaniemyśl przeprowadzi głosowanie nad udzieleniem 
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Wójtowi Gminy Zaniemyśl wotum zaufania. Serdecznie zapraszam do wzięcia udziału 

w debacie”. 

tak jak powiedziałam 24 czerwca odbędzie się debata, na którą Państwa serdecznie zapraszam 

również jest to sesja absolutoryjna, odbędzie się 24 czerwca 2019 r. o godz. 15:00  

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, podsumowując wcześniejszą dyskusję, żeby nam to nie 

umknęło wśród tych technicznych niuansów, dobrze by było, gdyby takie spotkanie                          

z mieszkańcami jakie jest zaplanowane na najbliższy piątek były organizowane już wcześniej 

zwłaszcza w takich sytuacjach jak ta, kiedy na wiele miesięcy przed zleceniem projektu było 

wiadomo, że są negatywne opinie wśród mieszkańców, a dla nas, dla Rady niech to będzie 

taki przyczynek do zastanowienia się czy jednak nie chcemy uregulować kwestii konsultacji 

społecznych 

Wójt, tak oczywiście na pewno doświadczenie, powiedzmy, też mi podpowiada, że przy 

niektórych inwestycjach czy projektowaniu trzeba będzie te konsultacje przeprowadzać, 

chociaż nie mam takiego wymogu akurat jeśli chodzi o naszą gminę ale jeszcze się odniosę do 

świetlicy w Jeziorach Wielkich, Szanowni Państwo, świetlica w Jeziorach Wielkich to nie był 

mój wymysł tylko mieszkańców i doskonale Pani o tym wie, Pani Radna, że na zebraniu 

sołeckim przegłosowano fundusz sołecki na dokumentacje modernizacji czy przebudowy tego 

budynku na świetlicę, to nie jest, że ja wymyśliłem, ale trudno, żeby wszyscy mieszkańcy 

przyszli na zebranie, przegłosowali to ci, którzy byli na tym zebraniu i dlatego też było                              

w projekcie budżetu i jest realizowane 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz,  projekt ulicy Ogrodowej też jest finansowany z funduszu 

sołeckiego ale z tego co udało mi się dowiedzieć od osób obecnych na zebraniu wiejskim                 

w Zaniemyślu tam nie były przedstawiane założenia koncepcyjne budowy tej drogi więc to 

nie zawsze tak jest, że na tym zebraniu sołeckim wszystko jest powiedziane chociaż 

oczywiście w przypadku Jezior Wielkich faktycznie to była decyzja mieszkańców     

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, myślę, że już to co miało być 

powiedziane, zostało powiedziane, czy jeszcze w innym temacie ktoś chce zabrać głos                             

9. Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska zamknęła VIII sesję Rady Gminy 

Zaniemyśl.  
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